
Protokół Nr 51/2021 
 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu oraz Komisji Strategii i Rozwoju 
Miasta Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 
 
w dniu 24 września 2021 r. 
 
 
Obrady Komisji Budżetu otworzył Przewodniczący Komisji – Wł. Stec stwierdzając 
quorum na podstawie list obecności (w załączeniu). 
 
Obrady Komisji Strategii i Rozwoju Miasta otworzył Przewodniczący Komisji –  
K. Stelmasik stwierdzając quorum na podstawie list obecności (w załączeniu). 
 
Posiedzenie Komisji odbyło się w trybie zdalnym, rozpoczęło się o godz. 14.00. 
 
Członkowie Komisji obradowali według zaproponowanego porządku obrad  
(w załączeniu):  
 
 
Ad I/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 
1) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia 

udzielane przez przedszkola prowadzone przez Gminę Ostrowiec 
Świętokrzyski (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Odpowiadając na pytanie radnego A. Głąba szczegółowych wyjaśnień na temat 
pobytu dziecka w przedszkolu udzielił Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw 
Społecznych – J. Malinowski. Naczelnik poinformował, że pobyt dziecka  
w przedszkolu jest monitorowany za pomocą systemu elektronicznego. Zmiana 
przepisów spowodowała inny sposób naliczania opłaty za pobyt dziecka: za każdą 
rozpoczętą godzinę będzie naliczana opłata w wys. 1 zł.  
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie (11 głosami za) pozytywnie zaopiniowali 
w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).  
 
2) zbycia nieruchomości (projekt uchwały w załączeniu): 
 
W dyskusji, jaka wywiązała się nad przedmiotowym projektem uchwały radny  
A. Głąb zapytał, jaki jest stan i przeznaczenie budynku oraz czy jest to własność 
prywatna. Zastępca Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego – T. Osojca wyjaśniła, 
że przedmiotem transakcji jest tylko grunt, którego właścicielem jest Gmina 
Ostrowiec Świętokrzyski, a nabywcą – użytkownik wieczysty. Ten grunt, stanowiący 
przedmiot użytkowania wieczystego, gmina może sprzedać tylko użytkownikowi 
wieczystemu. Radny M. Czeremcha stwierdził, że księgi wieczyste nie są objęte 
tajemnicą. Wiceprezydent P. Dasios stwierdził, że wszyscy mają świadomość, co to 
jest za firma, poza tym ma ona prawo do przekształcenia użytkowania wieczystego  
w prawo własności. Przewodniczący Komisji – K. Stelmasik wyraził nadzieję, że do 
sesji zostanie wyjaśniona kwestia możliwości podania danych. Radny M. Czeremcha 
stwierdził, że te dane nie są trudne do uzyskania, więc jego zdaniem wydział może 
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takiej odpowiedzi udzielić. Radny Wł. Sajda stwierdził, że jeśli radni głosują za 
uchwałą, to powinni wiedzieć wszystko o przedmiotowej sprawie.  
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta w głosowaniu – 6 głosami za, przy 
braku głosów przeciwnych i 3 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowali  
w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).  
 
3) zbycia części nieruchomości (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta w głosowaniu (9 głosami za) 
pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania  
w załączeniu do protokołu).  
 
4) nabycia nieruchomości (ul. Koralowa – dz. nr 8/6) (projekt uchwały  

w załączeniu):  
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie (9 głosami 
za) zaopiniowali w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do 
protokołu).  
 
5) nabycia nieruchomości (ul. Koralowa – dz. nr 8/7) (projekt uchwały  

w załączeniu):  
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie (9 głosami 
za) zaopiniowali w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do 
protokołu).  

 
6) nabycia nieruchomości (ul. Koralowa – dz. nr 8/8) (projekt uchwały  

w załączeniu):  
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie (9 głosami 
za) zaopiniowali w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do 
protokołu).  

 
7) nabycia nieruchomości (ul. Koralowa – dz. nr 15/6) (projekt uchwały  

w załączeniu):  
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie (9 głosami 
za) zaopiniowali w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do 
protokołu).  

 
8) nabycia nieruchomości (ul. Koralowa – dz. nr 16/7) (projekt uchwały  

w załączeniu):  
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie (9 głosami 
za) zaopiniowali w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do 
protokołu).  
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9) wyrażenia zgody na wynajęcie części nieruchomości gruntowej  
oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 
(projekt uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie (9 głosami 
za) zaopiniowali w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do 
protokołu).  

 
10) wyrażenia zgody na wystąpienie do Wojewody Świętokrzyskiego  

z wnioskiem o przekazanie prawa własności nieruchomości Skarbu 
Państwa (projekt uchwały w załączeniu): 

 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie (9 głosami 
za) zaopiniowali w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do 
protokołu).  

 
11) zaliczenia do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu (projekt 

uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie (9 głosami 
za) zaopiniowali w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do 
protokołu).  

 
12) przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Odpowiadając na pytania radnych Prezes Zarządu Miejskich Wodociągów  
i Kanalizacji – A. Łakomiec wyjaśnił kwestie proceduralne związane z uchwalaniem 
regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Projekt regulaminu 
zatwierdza w drodze uchwały Rada Miasta, który przekazywany jest następnie  
do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Wody Polskie celem zaopiniowania. 
Zmiana regulaminu – w odniesieniu do dotychczasowego regulaminu, uchwalonego  
w 2019 r. – polega na uwzględnieniu zmiany przepisów prawa budowlanego i ustawy  
o dostarczaniu wody i odprowadzania ścieków.  
 
Członkowie Komisji Strategii i Rozwoju Miasta jednogłośnie pozytywnie (9 głosami 
za) zaopiniowali w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do 
protokołu).  
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie (11 głosami za) pozytywnie zaopiniowali 
w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).  

 
13) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na 2021 r. (projekt uchwały w załączeniu): 
 
Członkowie Komisji Budżetu jednogłośnie pozytywnie (11 głosami za) zaopiniowali 
w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).  

 
14) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na lata 2021 – 2029 (projekt uchwały w załączeniu): 
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Odpowiadając na pytanie Przewodniczącej RM – I. Rendudy – Dudek, czy gmina nie 
jest w stanie wygospodarować własnych środków na planowaną pożyczkę na 2023 r. 
Wiceprezydent Miasta – D. Smoliński wyjaśnił, że jest to celowe działanie, ponieważ 
gmina ubiega się o środki, co spowoduje zwiększenie ilości przyznanych punktów  
(2 punkty na możliwe 50). Poprawi to pozycję gminy na liście ubiegających się  
o środki na ekologiczny transport miejski. Gmina planuje ubiegać się o środki i złożyć 
stosowny wniosek, jeśli Rada Miasta wyrazi na to zgodę.  
 
Członkowie Komisji Budżetu  jednogłośnie pozytywnie (11 głosami za) zaopiniowali 
w/w projekt uchwały (imienny wykaz głosowania w załączeniu do protokołu).  
 
 
Ad II/Sprawy różne: 
 
Nie zgłoszono żadnych spraw. 
 
Wspólne obrady komisji zakończyły się o godz. 14.43. 
 
Przewodniczący Komisji Budżetu - Włodzimierz Stec 
Przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Miasta - Kamil Stelmasik 
Protokołowała: Marta Kamińska 
 
 


